

INFLUENZA SURVEILLANCE

BULGARIA (27 December 1981). — Ten strains of influenza A (H1N1) virus, provisionally identified as A/Brazil/11/78-like were isolated from cases in a localized outbreak among young persons in the eastern part of the country in November 1981.

JAPAN (10 January). — ¹ A strain of an influenza A (H3N2) virus was isolated from a sporadic case in a 53-year-old woman in the northern part of the country. The strain is being further investigated.

¹ See No. 1, p.6.

SURVEILLANCE DE LA GRIPPE

BULGARIE (27 décembre 1981). — Dix souches du virus grippal A (H1N1), provisoirement identifiées comme analogues à A/Brazil/11/78, ont été isolées chez des jeunes parmi lesquels s'est produite une poussée localisée dans l'est du pays en novembre 1981.

JAPON (10 janvier). — ¹ Une souche du virus grippal A (H3N2) a été isolée chez une femme de 53 ans, qui constituait un cas sporadique, dans le nord du pays. L'investigation de la souche se poursuit.

¹ Voir le N^o 1, p. 6.

AUTOMATIC TELEX REPLY SERVICE

for

Latest Available information on Communicable Diseases

Telex Number 28150 Geneva

Exchange identification codes and compose:

ZCZC ENGL (for reply in English)

ZCZC FRAN (for reply in French)

SERVICE AUTOMATIQUE DE RÉPONSE PAR TÉLEX

pour

les dernières informations sur les maladies transmissibles

Numéro de télex 28150 Genève

Faire échange d'indicatifs et composer le code:

ZCZC ENGL (pour une réponse en anglais)

ZCZC FRAN (pour une réponse en français)